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§1 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 
§2 Fastställande av röstlängd 
 
Röstlängden fastställdes till 19 personer. 
 
§3 Godkännande av dagordningen 
 
 Ja 
 
§4 Val av justerare 
 
Inger Karlsson 
Kim Widman 
 
§5 Föregående mötesprotokoll 
 
Punkt gällande att hålla nere elkostnaderna från tidigare möten kvarstår. Värmen är sänkt i 
både stugan och träningsrummet och det är viktigt att den inte höjs för att spara el. Förra året 
var den största elräkningen på 12,000 kr. I år har Eon räknat ut att räkningen för december 
kommer hamna på 10,600 kr plus moms och fasta kostnader som abonnemangsavgifter etc. 
Förbrukningen har dock redan sänkts med ca 1000 watt i månaden, fortsätt så! 
 
§6 Rapport från styrelsen 
  
 Rapporter kommer löpande. 
 

§7 Kassörens rapport 
 
Vi har fått tillbaka 8752 kr för elen. 
 
Ekonomin är stabil. 



 
Budgeten lades utifrån restriktioner för pandemin så den har spruckit, men spruckit åt ”rätt” 
håll. Förhoppningsvis blir den nya budgeten lagd utan restriktioner i åtanke. En del projekt som 
till exempel nya toastolar har ställts på vänt pga att vi inte har kontroll på kommande 
elräkningar. 
 
Maud håller på och undersöker möjligheter att få ersättning från allmänna arvsfonden. Det ser 
lovande ut. Tidigare år har de delat ut stora summor pengar till andra verksamheter. 
 
SBK kommer ersätta kostnader för utländska funktionärer på mondioringtävlingen i maj. 
 
§8 Rapport från utskotten 
 
8.1 Tävling 
 
Ansökningar om nästa års tävlingar är SBK tillhanda. För första gången på länge blir det 
eventuellt en patrulltävling. 
 
8.2 Utbildning 
 
Det pågår en utbildning till tävlingsledare i lydnad som kommer att bli klar till våren. Om fler 
medlemmar vill gå utbildningar så är det bara att höra av sig, fler funktionärer behövs alltid. 
 
Sex personer kommer att gå utbildning till skrivare i rallylydnad, detta blir ett bra tillskott till 
klubben då vi saknat egna skrivare och behövt hyra in från andra klubbar. 
 
Önskemål har inkommit om att ha en funktionärsutbildning i bruks så att medlemmarna vet hur 
det går till att vara funktionär. Utbildning kommer under våren. 
 
SBK Uppland planerar en instruktörsutbildning. De medlemmar som uppfyller kraven för 
deltagande har möjlighet att visa intresse för att gå denna. 
 
 
8.3 Organisation & PR 
 
Året har flutit på, vi har haft gott om priser till alla tävlingar. Vår kontaktperson på Agria 
kommer att sluta och det blir en ny person till nästa år. 
  
8.4 Köket 
 
Svinnet i köket har fortsatt trots att det mesta har varit inlåst. Så fort något läggs ut så 
försvinner det utan att det inkommer pengar via Swish. Detta föranleder att allt framöver 
kommer att vara fortsatt inlåst. 
 



8.5 Anläggning 
 
Vi har haft problem med stopp i toaletterna men det ska nu vara åtgärdat. Rören är dock 

svängda vilket gör att avlagringar samlas så vi måste spola mer frekvent för att undvika 

återkommande stopp. 

 

Det har förekommit att hundar har duschats inne på stora toan vilket nu medför att 

duschmunstycket är bortmonterat och kommer att tillhandahållas de som hyr stugan. 

 

Skoogs trädgård har röjt ner en hel del träd och sly på klubben, många träd har varit i väldigt 

dåligt skick vilket gjort att det har rensats mer än det var tänkt från början. Det kommer även 

att tas ner fler träd som är i dåligt skick och riskerar att skada vår anläggning eller besökares 

bilar etc. 

 

Snart kommer timern att bytas ut från ett tidsspann på 4 timmar till 2 timmar eftersom det ofta 
står tänt utan att någon tränar på planerna. Rörelsesensorn som styr belysningen kommer även 
att justeras så att den inte startar all belysning på planerna bara för att någon går på 
parkeringen som det är idag. 
 
8.6 Rally 
 
För någon vecka sedan hade rallygruppen möte där det pratades om rallyskrivarutbildningen 

som redan är planerad och klar. Det inkom även önskemål om kurser, och det planerades för 

fler tävlingsdagar. Överskottet från tävlingarna ska gå till belysningen på klubben vilket 

styrelsen har sagt ja till. 

 

I vår planeras en utbildning med Maria Wilhelmsson med fokus på de nya skyltarna. 

 

Det är många inom klubben som presterar och representerar klubben bra i rallylydnad vilket är 
oerhört glädjande! 
 
8.7 Samhällsnyttiga hundar 
 
Utskottet planerar en tävling i maj. Även en prova på-dag planeras under våren. 

 
8.8 Agility 
 
Agilitysektorn är igång, de har haft prova på-kvällar som alltid varit fullbokade och haft reserver 
på kö. Det har även hållits en grundkurs som blev full och hade reserver på kö. Instruktörerna 
tog inget betalt för dessa tillfällen utan lät all ersättning gå till nya hinder samt att de sålt av de 
gamla hindren vilket gjort att de kunnat köpa in en ny hinderpark för pengarna. 
 



8.9 Seniorgruppen 
 
Gruppen har nu vinteruppehåll. 
 
8.10 IGP 
 
Öppna träningen kommer tillbaka till våren. 
 
En tävling planeras till himmelfärdshelgen i maj. 
 
8.11 Bruks 
 
Nya träningstillfällen kommer att komma igång på tisdagskvällar till våren. Vilket datum det 
drar igång kommer att annonseras ut på Facebook. 
 
§9 Övriga frågor 
 
Kvalitén på SBKs sida Membersite upplevs som dålig. SBK håller fortsatt på att jobba på en 

helhetslösning för att integrera alla funktioner som tex SBK tävling etc. Ekonomidelen hänger 

dock inte riktigt med som det är just nu. SBK kan ännu inte säga när lösningar kommer att 

integreras. 

 

Medlemmar uppmuntras att lämna in resultat till vandringspriser. 

 

Sedan förra året är det nya regler för valberedningens förslag från SBK vilket valberedningen 

inte har varit medvetna om och därför inte lämnat in i tid. Dock kan medlemmar visa intresse 

för att sitta med i styrelsen, detta lämnas till styrelsen senast 15 december. 

 

Bokningskalendern till träningsrummet på klubbens hemsida har inte funkat men den ska nu 
vara betalad så funktionen bör fungera igen. 
 
§10 Mötets avslutande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------                    ------------------------------------------------ 
Ordförande                                                             Vid protokollet 
Svante Friberg                                                         Ulrica Brindeberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------              ------------------------------------------------------ 
Justerare                                                           Justerare 
Inger Karlsson                                                  Sofia Glatz Westman 


